

Title (en)

Base-plate for ski bindings.

Title (de)

Grundkörper für Skibindungen.

Title (fr)

Embase pour fixations de ski.

Publication

EP 0464624 A1 19920108 (DE)

Application

EP 91110541 A 19910626

Priority

AT 145290 A 19900706

Abstract (en)

The invention relates to a jaw body (1) for ski bindings with a base plate (3) which is provided with holes (4a-4d) for accommodating fastening screws (5), a bearing plate (10) likewise provided with holes (11a-11d) being allocated to the base plate (3), and the fastening screws (5) being held in such a way that they are prevented from falling out in the assembled state of these components. In order to simplify the making of the holes in this arrangement, the invention provides for the holes (11"c, 11"d) in the bearing plate (10") to be offset by up to 0.4 mm relative to the associated holes (4"c, 4"d) in the base plate (3) with regard to a vertical transverse plane of the base plate (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf einen Backenkörper (1) für Skibindungen mit einem Grundkörper (3), welcher mit Bohrungen (4a-4d) zur Aufnahme von Befestigungsschrauben (5), versehen sind, wobei dem Grundkörper (3) eine ebenfalls mit Bohrungen (11a-11d) versehene Unterlagsplatte (10) zugeordnet ist, und wobei die Befestigungsschrauben (5) im zusammengefügten Zustand dieser Bauteile gegen Herausfallen gesichert gehalten sind. Um dabei die Herstellung der Bohrungen zu vereinfachen, sieht die Erfindung vor, daß die Bohrungen (11"c, 11"d) der Unterlagsplatte (10") gegenüber den zugehörigen Bohrungen (4"c, 4"d) des Grundkörpers (3) in bezug auf eine vertikale Querebene des Grundkörpers (3) bis zu 0,4mm versetzt sind. <IMAGE>

IPC 1-7

A63C 9/00

IPC 8 full level

A63C 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63C 9/00 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 2552672 A1 19850405 - SALOMON & FILS F [FR]
- [A] FR 2208692 A1 19740628 - SALOMON GEORGES P J [FR]
- [A] EP 0253093 A2 19880120 - TMC CORP [CH]

Cited by

WO9407610A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0464624 A1 19920108; EP 0464624 B1 19940126; AT 396061 B 19930525; AT A145290 A 19921015; DE 59100936 D1 19940310

DOCDB simple family (application)

EP 91110541 A 19910626; AT 145290 A 19900706; DE 59100936 T 19910626